

REFERAT

fra Bestyrelses møde 23. april 2017
hos Preben.



Tilstede: Preben, Ulrich, Niels, Jørgen og Eva
Afbud: Debbie (syg)
Ikke mødt: Oscar
Kopi: Arkiv

DAGSORDEN:

Side 1 af 1

Ukendt - Hvorfor der ikke er nummerering på punkterne.

Referat:

- ?. Indledning
Formanden bød Jørgen Jeppesen velkommen i bestyrelsen.
Debbie havde meldt afbud grundet sygdom.
- ?. Konstituering
Blev hurtigt foretaget uden sværds slag. Jørgen tager den ledige sekretærpost.
Der skal findes en nye suppleant til erstatning af Oscar.
- ?. Koglerier og Kykkelikyer
Der er blevet klaget over støj fra høns ved Herredsvej. Svar er givet tilbage med at det er lovligt at have op til 15 høns, dog skal der være ro i hønsegården om natten jvf. loven.
- ?. Besøget hos TV Syd
Der var ikke mange deltagere fra SG - der blev suppleret op med deltagere fra anden side. - Kort drøftelse om der fremover skal laves lignende arrangementer.
Preben arbejder videre med et besøg på et af krydstogtskibende.
- ?. Graffiti
Der er klaget over graffiti. Da disse er lavet på ikke SG ejendom kan vi ikke rigtigt gøre noget.
Vi undersøger dog om der kan gøres noget.
JJ foreslog at man måske kunne lave en konkurrence og udsmykke underføringen over til Erritsø Bytorv. Måske dette kan dæmpe lidt på den spontane TAG graffiti.
- ?. Medlemskort.
JJ fremsendte forslag blev drøftet. Der skal skaffes nogle flere emner til "Rabatordning"
PT. er der: Stounbjerg Auto.
Alle skal prøve at skaffe flere. Alle
JJ laver kort og aftaleudkast til bestyrelsen. JJ
- ?. Vejbump
Forespørgsel fra Kampmannsvej blev drøftet. Disse er dyre og da kommunen ikke gør noget
otg foreningen ikke har finanser nok. Blev en brugerbetaling foreslået. Måske med et beskedent
tilskud fra SG. EB arbejder videre forespørgslen. EB
- ?. Sct. Hans 17
Afholdes som vanligt fredag d. 23. juni. Der afventes en dialog med Lunddal Grundejerforening, omkring deres bidrag.
Der serveres pølser og øl/vand. Måske kan vi skaffe noget musik: CD el. lign.. Den levende fra Preben skal bruges andetsteds. Der holdes møde med Lunddal Grundejerforening i uge 17 - herefter drøftes arrangementet nærmere på næste møde.
- ?. Nyhedsbrev
Formanden skriver / Sct. Hans Arr. / Medlemskort / Snak med din nabo
- ?. Næste møde
Afholdes mandag d. 15. maj kl. 19:00 hos Ulrich

Mødet sluttede i go' ro og orden med kaffe og en bid brød.

Formand	Næstformand	Kasserer	Sekretær	BMedlem
Preben Sørensen Sanddal Bakke 7 Tlf.: 5162 0808 Mail: pot41@hotmail.com	Ulrich Skovgaard Jensen Krügersvej 50 Tlf.: 7594 0117 Mail: skovgaard5@mail.dk	Niels Koefoed Nielsen Krügersvej 64 Tlf.: 5131 4270 Mail: trine.niels@mail.tele.dk	Jørgen Jeppesen Krügersvej 19 Tlf.: 7620 1212 Mail: mail@jeppe-reklame.dk	Eva Brøgger Kampmannsvej Tlf.: 6127 3669 Mail: kampmannsvej@hotmail.com

REFERAT

fra Bestyrelses møde 23. april 2017
hos Preben.



Tilstede: Preben, Ulrich, Niels, Jørgen og Eva
Afbud: Debbie (syg)
Ikke mødt: Oscar
Kopi: Arkiv

DAGSORDEN:

Side 1 af 1

Ukendt - Hvorfor der ikke er nummerering på punkterne.

Referat:

- ? Indledning
Formanden bød Jørgen Jeppesen velkommen i bestyrelsen.
Debbie havde meldt afbud grundet sygdom.
- ? Konstituering
Blev hurtigt foretaget uden sværds slag. Jørgen tager den ledige sekretærpost.
Der skal findes en nye suppleant til erstatning af Oscar.
- ? Koglerier og Kykkelikyer
Der er blevet klaget over støj fra høns ved Herredsvej. Svar er givet tilbage med at det er lovligt at have op til 15 høns, dog skal der være ro i hønsegården om natten jvf. loven.
- ? Besøget hos TV Syd
Der var ikke mange deltagere fra SG - der blev suppleret op med deltagere fra anden side. - Kort drøftelse om der fremover skal laves lignende arrangementer.
Preben arbejder videre med et besøg på et af krydstogtskibende.
- ? Graffiti
Der er klaget over graffiti. Da disse er lavet på ikke SG ejendom kan vi ikke rigtigt gøre noget.
Vi undersøger dog om der kan gøres noget.
JJ foreslog at man måske kunne lave en konkurrence og udsmykke underføringen over til Erritsø Bytorv. Måske dette kan dæmpe lidt på den spontane TAG graffiti.
- ? Medlemskort.
JJ fremsendte forslag blev drøftet. Der skal skaffes nogle flere emner til "Rabatordning"
PT. er der: Stounbjerg Auto.
Alle skal prøve at skaffe flere. Alle
JJ laver kort og aftaleudkast til bestyrelsen. JJ
- ? Vejbump
Forespørgsel fra Kampmannsvej blev drøftet. Disse er dyre og da kommunen ikke gør noget
otg foreningen ikke har finanser nok. Blev en brugerbetaling foreslået. Måske med et beskedent
tilskud fra SG. EB arbejder videre forespørgslen. EB
- ? Sct. Hans 17
Afholdes som vanligt fredag d. 23. juni. Der afventes en dialog med Lunddal Grundejerforening, omkring
deres bidrag.
Der serveres pølser og øl/vand. Måske kan vi skaffe noget musik: CD el. lign.. Den levende fra Preben
skal bruges andetsteds. Der holdes møde med Lunddal Grundejerforening i uge 17 - herefter drøftes
arrangementet nærmere på næste møde.
- ? Nyhedsbrev
Formanden skriver / Sct. Hans Arr. / Medlemskort / Snak med din nabo
- ? Næste møde
Afholdes mandag d. 15. maj kl. 19:00 hos Ulrich

Mødet sluttede i go' ro og orden med kaffe og en bid brød.

Formand	Næstformand	Kasserer	Sekretær	BMedlem
Preben Sørensen Sanddal Bakke 7 Tlf.: 5162 0808 Mail: pot41@hotmail.com	Ulrich Skovgaard Jensen Krügersvej 50 Tlf.: 7594 0117 Mail: skovgaard5@mail.dk	Niels Koefoed Nielsen Krügersvej 64 Tlf.: 5131 4270 Mail: trine.niels@mail.tele.dk	Jørgen Jeppesen Krügersvej 19 Tlf.: 7620 1212 Mail: mail@jeppe-reklame.dk	Eva Brøgger Kampmannsvej Tlf.: 6127 3669 Mail: kampmannsvej@hotmail.com